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STICHTING DORPSRAAD 

WESTDORPE 
VERSLAG 07/05/2024 

Gegevens 

Type: Openbaar  

Locatie: De Tukker 

Opmaak verslag: Peter(a) 

Aanwezigen: Fred, Peter(b), Nel, Walter, Peter (a), Sarissa, Nathalie 

Gemeente: Nancy Herwegh (Wijkcoördinator),  

 Laszlo v.d. Voorde (Wethouder) 

 

Afmeldingen: Derek-Jan 

 

Bewoners: Eric Laurijs (ook namens Gerard), Arséne van Esbroek, Willy de 

                                   Martelaere, Albert van Assche 

 

1 Opening:  Fabrice opent de vergadering 

 

2  Vragenhalfuurtje: 

Albert van Assche: 

• Komt uit interesse, geen specifieke vragen. 

 

Arséne van Esbroek 

 

• Er zijn problemen met parkeren in Westdorpe, auto’s staan 

geregeld dicht op bochten etc. geparkeerd, en dat kan gevaar 

opleveren, Fred geeft als aanvulling dat er ook veel auto’s op de 

stoepen staan geparkeerd. 

-BOAS zijn rond geweest en er zijn al gesprekken gevoerd met 

verschillende bewoners. 

Arséne heeft een flyer bij van de brandweer waarmee de mensen 

bewust worden gemaakt van wat gevaarlijk/onhandig parkeren 

voor gevaar kan opleveren bij calamiteiten., vraag Nancy of er 

wellicht iets te regelen is met de veiligheidsregio.  
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Eric/Gerard 

 

• De agenda van de dorpsraad stond op tijd op de website, positief.

   

• MOR melding werkt niet goed, op een bepaald adres groeien de 

bramen tot op de weg. 

-Handhavers zijn hier geweest, er is een dwangsom opgelegd, 

maar zelfs dit lijkt niet te helpen.  

• Gerard denkt dat het aanleggen van een honden uitlaatplaats 

misschien zou helpen bij het voorkomen van overlast door 

hondenpoep. Blijft natuurlijk de verantwoordelijkheid van de 

eigenaren de poep op te ruimen. De kosten zouden uit de 

hondenbelasting kunnen komen ? 

• Grond aankopen t.b.v. rondje kreek?   

-De gemeente zal geen grond aankopen 

• Wat te doen met verpauperde panden? 

-Als de panden gevaar gaan opleveren, dus als er gevaarlijke 

situaties ontstaan kan de gemeente handhaven, anders niet. 

• Het stuk weg op Graafjansdijk B-zijde is niet goed 

Peter(b) merkt op  dat de geasfalteerde delen er nog wel goed 

bij liggen, wellicht een optie….het grootste nadeel hiervan is dat 

de snelheid waarschijnlijk nog hoger zal worden. 

• Er leeft een wens om over de kreek een trekvlotje te maken, dit 

is toch niet voor alle bewoners ?  

-Het idee van het trekvlotje was bedoeld voor bij de nieuwe 

school, of zoiets haalbaal/veilig kan zal moeten worden bekeken. 

• De vraag is of de kunstwerken die langs het rondje kreek zullen 

worden geplaatst wel echt nodig zijn? 

-De een vind het leuk, een ander zal ze niet mooi vinden. 

 

• De  situatie op school is verre van ideaal, er zijn blijkbaar 

irritaties omdat de leerlingen dicht op elkaar zitten.. 

 

• Er is nog geluidsoverlast van de Oostpoortweg, zal in 2025 het 

asfalt worden vernieuwd ? 

 

• Voor wat de aanleg van de waterstofleiding betreft is Gerard van 

mening dat we kunnen vertrouwen op de kennis en kunde van 

de overheid. 
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 Willy de Martelaere 

• Bestaat de mogelijkheid de verbinding tussen de Deckerstraat en 

Schreijboom af te sluiten voor verkeer? 

Momenteel staat dit als wegen in het bestemmingsplan. 

Eric vraagt zich af of duidelijk is wie, en wanneer dit besluit is 

genomen. 

    

       3 Vaststellen agenda 

Agenda wordt vastgesteld 

 

      4 Goedkeuren verslag 05/03/2024 

Verslag wordt goedgekeurd 

 

5                       Rondje kreek 

 Fred: 

Fase 1 (herstel pad) van het  rondje kreek is grotendeels gereed, het 

nieuw aangelegde schelpen padje is nog wat instabiel, en wellicht 

zouden trottoirbandjes o.i.d. aan de kreekzijde de zaak wat kunnen 

verstevigen. Het deel van het waterschap dient nog hersteld te worden. 

De vissteigers zullen door de vis club t.z.t. worden vernieuwd. 

Fabrice: 

Wat opvalt is dat er meer mensen wandelen langs de kreek, ook het 

aantal fietsers lijkt te zijn toegenomen, terwijl het toch een voetpad is. 

Peter(b): 

Waarom niet een stukje grond bijgekocht t.b.v. het pad? 

De gemeente kiest er niet voor om  grond te kopen. 

Nancy: 

Er wordt nog geprobeerd geld los te krijgen voor een brug over de kreek, 

en evt. een trekvlot bij de nieuwe school 

 

6                       Voorgang bouw nieuwe basisschool (IKC) 

 De aanbesteding voor de school zal sluiten op 04-06-2024 

 Daarna geldt er een bezwaarperiode van 2 weken voor diegene die de  

de bouw niet hebben, Op 25-06-2024 zal de definitieve gunning dan 

plaatvinden. 

Vervolgens zal de verbouwing starten, en een evt. eenrichtingsverkeer 

in de Singel zal later ter sprake komen. 

 

De planning is dat de start bouw zal zijn op 01-09-2024, en gereed  

01-09-2025.  
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Aangegeven wordt dat de huidige situatie in de school niet gunstig is, de 

kinderen zit dicht op elkaar en dat kan tot irritaties leiden 

 

Peter(b) geeft de  volgende redenen dat de kinderen naar een Belgische 

school gaan 

->Lagere kosten 

->Flexibel halen/brengen van de kinderen 

 

7                        Opening Sporttoestellen 

 

 Laszlo gaat een datum prikken voor de opening van de toestellen langs 

de kreek, de datum wordt vastgesteld 25 mei om 11.00 uur. Wel dient 

het schelpenpadje naar het minder validentoestel nog in orde gemaakt 

te worden 

 

8                       Jaarvergadering 02-07-2024 

 

De jaarvergadering zal plaatsvinden bij RIA-W in de kantine, de opzet van 

de vergadering zal grotendeels zijn zoals afgelopen jaar. 

We starten met een overzicht van de belangrijkste punten die  de 

dorpsraad dit jaar heeft behandeld 

 

Thema is wonen: 

Er zal iemand van de gemeente aanwezig zijn om te vertellen over de 

woondeal etc. 

Er zal iemand van Woongoed zijn om in het algemeen uit te leggen wat 

mogelijk is voor woonruimtes voor mensen met lage inkomens etc. 

 

9 Actiepuntenlijst 

De actiepuntenlijst wordt doorlopen, hieronder summier het resultaat: 

 

Omgevingsvisie: Loopt 

Nancy  probeert een vergadering voor elkaar te krijgen m.b.t. wonen 

 

Snelheidscontrole Singel: Afgewerkt, resultaat weinig overtredingen 

 

Statuten aanpassen: Loopt 

Nathalie dien te worden toegevoegd als bestuurslid, daarna afwerken 

voor 1 oktober 
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Stadsdichter t.b.v. rondje kreek: Loopt 

Gedicht evenals beelden zullen worden geplaatst in de Singel 

 

Laszlo m.b.t. 380kV kabels etc.: 

Vanaf aanlandpunt in buurt van Terneuzen (locatie nog onbekend) lopen 

150kV kabels in de grond verder. 

Voor de 380kV kabels is nog niet bekend hoe deze zullen worden gelegd. 

Gesprek geweest m.b.t. plaatsen windmolen Axelse vlakte, de vraag is en 

blijft waarom deze windmolen er moet komen als er reeds voldoende 

capaciteit is. De gemeente wil met het plaatsen van de molen ook niet 

het benodigde draagvlak van andere grote energieprojecten op het spel 

zetten. 

 

14 mei bezoek Arcelor Mittal: Loopt 

 

Verkeerssituatie geparkeerde auto Bernnhardstraat: staat reglementair 

 

Rondje kreek: Loopt 

Een evt. brug is besproken, maar nog geen duidelijkheid over 

 

10 Ingekomen Post 

 

Geen ingekomen post 

11 Rondvraag 

 

Fabrice vraag of het een leuk idee zou zijn weer eens een 

bewonersavond te houden (zoals eerder  in 2017 is gedaan) 

D.w.z. een avond voor verenigingen, ondernemers, school, dorpsraad 

etc. om zich te presenteren aan in 1e instantie de nieuwe bewoners van 

Westdorpe. De vergadering stemt in, en Fabrice zal dit verder verzorgen. 

 

Fabrice geeft aan dat er een Japanse Duizendknoop groeit aan het nieuw 

aangelegde deel van rondje kreek, hier zou iets aan gedaan moeten 

worden 

 

Nancy geeft aan dat voor het rondje kreek niet langer 3 maar 2 beelden 

beschikbaar zijn. 

 

Honden speelweide, Peter zal nog eens navragen bij Judith, of de vraag 

een hondenspeelweide, of een honden uitlaatplaats is. 
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Nel geeft aan dat het zebrapad bij het Verlaet kapot is, er zijn stukken 

uitgebroken, Nancy gaat na of dit meegaat in de onderhoudsronde, 

indien niet een MOR melding maken. 

Het voetpad bij de Baeckermat in combinatie met het fietspad blijft 

verwarrend, fietsers maken gebruik van het voetpad en dat kan tot 

gevaarlijke situaties leiden, kan de aanduiding duidelijker ? 

 

Peter(b) geeft aan dat er een vrijwilliger is gevonden om de 

bloembakken te onderhouden, als er nieuwe plantjes moeten worden 

gekocht kan de factuur naar de gemeente, voor de tijd die aan het 

onderhoud wordt besteed zal moeten worden gekeken voor een 

oplossing. 

 

Het pad achter Concordia is een modderpoel, en hier kan met goed 

fatsoen niet meer worden glopen, er is contact met Staatsbosbeheer, 

maar er is  geen budget beschikbaar  om dit probleem aan te pakken. 

 

Is (om de drukte op Graafjansdijk a-zijde te verminderen) het mogelijk 

het verkeer dat vanaf de Zeedijk komt rechtsaf te sturen, onder de brug 

door en dan linksaf richting de rotonde.  

Gezien hier een weg voor zou moeten worden aangelegd, en dan al het 

verkeer langs het wijkje aan de brug moet, lijkt dit een onhaalbare kaart. 

 

In de Molenstraat staan al geruime tijd waarschuwingsborden bij een 

stukje gerepareerde weg, wat is hier de bedoeling van, moet dit stukje 

nog verder worden gerepareerd? Wellicht kunnen deze borden anders 

worden weggehaald. 

 

Fred: 

Fred geeft aan te stoppen als lid van de dorpsraad, hij geeft aan dat het 

niets voor hem is, de besluitvorming gaat erg traag, en dat leidt enkel tot  

ergernis  bij  hem. Tijd dus voor iets anders. 

We bedanken Fred voor zijn al inzet, in het bijzonder in de werkgroep 

rondje kreek ! 


